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Już jutro wieczorem zespół Primavery Romy rozegra na Stadio Olimpico

rewanżowy mecz finału Coppa Italia. Przed spotkaniem wywiadu dla Roma

TV udzielił Alberto De Rossi.

- Czujemy się dobrze, chłopcy są w świetnej formie mentalnej i fizycznej. Mieliśmy w

ostatnich tygodniach szansę regularnego trenowania, co nie miało miejsca

wcześniej. Odzyskaliśmy naszą grę, którą straciliśmy w trakcie negatywnego

momentu. Zespół wrócił do siebie i jest chętny do rozegrania tego meczu ważnego

również dla klubu.

Gra na Olimpico może dać dodatkowy impuls?

- Absolutnie, w ostatnich latach dawało wielki impuls, mamy nadzieję, że przyjdzie

dużo osób. To nasz dom, mimo że gramy raz w roku, w tym sezonie po raz drugi.

Przez jeden wieczór stanie się naszym domem.

Roma jest bardziej przyzwyczajona do gry decydujących meczów...

- Tu nie ma zalet, jesteśmy tu, bo jesteśmy mocni i spotkamy równie mocny zespół.

Ważna jest mentalność, ona jest siłą. Nie musimy wygrać, ale chcemy wygrać, co

jest zupełnie inną rzeczą.

Autor: abruzzi

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               1 / 1

http://www.tcpdf.org

